
Fråga till kommunstyrelsens ordförande om konstis för bandyspel
i Söderfors.

Söderfors 2018 06 06

Det är helt klart att bandyn i Söderfors kan ha ett lag i seriespel till nästa säsong.

Kommer Tierps kommun att medverka till att Söderfors bandyn får tillgång till 
konstfrusen is, då detta är en förutsättning för seriespel? 
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